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خبرگزاری مهر: روز شنبه بر علی کفاشیان چه گذشت که در نهایت 
منجر به ثبت نام نکردنش شد؟

علی کفاشــیان: شــنبه روز ســختی برای من بود. رفت و آمد زیادی داشــتیم. 
کاندیداها هم می آمدند نام نویســی می کردند و می رفتند. من هم تا عصر جمع 
بندی های نهایی را انجام دادم و البته یک تصمیم شخصی نگرفتم. تصمیمی 
گرفتم برای فدراسیون فوتبال. این تصمیم هم در راستای تصمیماتی بود که در 
طول هشت سال گذشته گرفته بودم و نیتم این بود که عملکردم در راستای کمک 
به فوتبال باشد. شاید برخی هم نباشد اما نیت من این بود. این شنبه هم بالاخره 
تصمیــم گرفتم که کاری کنم که به نفع فوتبال باشــد. برای همین در انتخابات 
ثبت نام نکردم. با وجود اینکه دوستان خیلی اصرار داشتند ثبت نام کن! اما خودم 

تصمیم گرفتم کنار بروم.
این تصمیم را راحت گرفتید یا سخت؟

خیلی روی این تصمیم فکر کردم. تصمیم سختی بود. به هر حال هشت سال در 
فضایی کار کرده بودم و فوتبال را مثل بچه ام بزرگ کردم و به اینجا رساندم. با این 
حال دیدم باید به نفع فوتبال کار کنم. بنابراین به این تشــخیص رسیدم که رفتن 
من به نفع فوتبال است. البته نه اینکه شــاید در آینده بهتر شود اما در این مقطع 
گفتم بروم تا شاید هجمه های روی فوتبال فروکش کند و ماموریت هایی که برای 

برگزاری انتخابات و مسائل دیگر داریم با آرامش انجام شود.
پرســش مهم بعد از ثبت نام نکردن شما این بود که شما روز شنبه 
کجا رفتید و با چه کســانی جلســه داشــتید که چنیــن تصمیمی را 

گرفتید؟
من روزهای قبل هم جلســه رفته بودم. اما روز آخر شرایط فرق می کرد. آخرین 
جلسه من در وزارت ورزش بود. در مورد همین انتخابات و نامه سازمان بازرسی و ...

چه کسانی در جلسه بودند؟
مسئولان و نمایندگانی از ســازمان بازرسی کل کشور، مسئولان وزارت ورزش و 

وزیر ورزش هم بود.
این جلسه چرا زودتر تشکیل نشده بود و باید در روز پایانی ثبت نام 

تشکیل می شد؟
دلیلش را من نمی دانم. به من گفتند که بیا وزارت ورزش. خبر نداشتم چه مواردی 

قرار است در جلسه مطرح شود.
صبح شنبه به شما گفتند بیاید وزارت ورزش؟

نه، روز پنجشــنبه تماس گرفتند و گفتند شنبه صبح بیا وزارت ورزش. اما نگفتند 
موضوع چه چیزی است. فقط گفتند شنبه دفتر وزیر باش.

چه مواردی در این جلسه مطرح شد؟
اســتدلال ها و نامه نگاری های که مطرح شــده بود را ارائه دادم. من دیدم نیاز 
است که در مورد اساسنامه اقداماتی برای اخذ مصوبه دولت انجام بدهیم. دیدم 
اگر من نباشم بهتر می توانیم این موضوع را پیگیری کنیم که حداقل این مصوبه 
انجام شود. حتی اگر بتوانم این مصوبه را به سرانجام برسانم هم برایم کافی بود. 

به همین خاطر تصمیم گرفتم که نباشم.
یعنی فقط همین مورد باعث شد شما در انتخابات شرکت نکنید؟

مورد دیگری هم وجود دارد و اینکه دیدم من هشت سال در فدراسیون فوتبال بودم 
و باید فضا را به افراد دیگری بدهم تا بیایند. شاید آنها بتوانند بهتر کار را جلو ببرند.

شما از وزیر ورزش نپرسیدید چرا در این مدت دنبال این نبودید که 
مشکل اساسنامه را حل کنید؟

موضوع نامه سازمان بازرســی بود که گفته بودند اشکالات قانونی در اساسنامه 
وجود دارد که باید برطرف شــود. من به آنها هم گفتم چرا زودتر به فکر نبودید که 
گفتند مــا قبلا هم این موارد را پیگیری کرده ایم. گفتند اساســنامه ای که گفته 

بودند قبلا تصویب نشده است.
آیا واقعا اساسنامه به تصویب هیات دولت نرسیده بود؟ به نظر می 

رسد یکی در این ماجرا دروغ گفته بود؟
من که آن زمان در جریان تصویب اساســنامه نبــودم. آن زمان اعضای کمیته 
انتقالی به صحبت های رئیس ســازمان تربیت بدنی وقــت اعتماد کرده بودند. 
ایشــان گفته بود که اساســنامه به تصویب هیات دولت رسیده است. آقای علی 
آبادی شفاهی به کمیته انتقالی گفته بود و آنها هم اعتماد کردند. چون مصوبه ای 
در هیات دولت پیدا نکردند. بنابراین استنباط من این است که آقای علی آبادی 
شفاهی عنوان کرده و کمیته انتقالی هم پذیرفته است. شاید بعدا هم یکی بیاید 

و بگوید این مصوبه هست.
یک روز بعد از پایان ثبت نام شما عنوان کردید که اگر حمایت شوم 
برمی گردم. به نظر می رسد شــما چنین نیتی دارید و می خواهید 

برگردید؟
البته من گفتم اگر اساسنامه اصلاح شود و به من اجازه بدهد و اگر از من بخواهند 
و حمایت کنند حرفی ندارم برگردم. بحث مهم من این است که حمایت باید شود. 
تا حمایت نشود همین هایی هم که اسم نوشته اند اگر مورد حمایت قرار نگیرند 
همین مشکلات وجود خواهد داشت. در این شرایط فوتبال را به سختی می توان 
جلو برد. به نظرم دولت تدبیر و امید تفکرش را روی فوتبال بگذارد تا این اساسنامه 

را به تصویب برساند.
آقای گودرزی عنوان کرده بودند که شما مثل حسنی مبارک هستید 

و می خواهید فوتبال را برای خودتان نگه دارید؟
در هر صورت قصد من ماندن نبود. حسنی مبارک شرایطی داشت که مردم هم 
نمی خواستند بماند اما شــرایط من فرق می کرد و اعضای مجمع می خواستند 

من بمانم. فرق من با حسنی مبارک این است.
چقدر زمان می برد که به این نتیجه برســید که انتخابات به تعویق 

بیفتد یا نه؟
اگر همین اساسنامه فعلی را به تفاهم برسیم که ببرند و در هیات دولت تصویب 
کنند دیگر مشکلی نیست. اگر این اتفاق تا اواخر فروردین رخ بدهد برای برگزاری 
انتخابات مشــکلی نخواهیم داشــت. اما اگر بخواهند تغییرات انجام بدهند و 
اساســنامه برود و بیاید و نهادهای مرتبط تایید کنند ممکن اســت این امر زمان 

بیشتری بخواهد و به یازدهم اردیبهشت نرسد.
اگــر انتخابات به تعویق بیفتد آیا بازهم فدراســیون را شــما اداره 

خواهید کرد یا اینکه سرپرست خواهند گذاشت؟

تا زمان انتخابات فدراســیون فوتبال هیچ کجا سرپرستی تعریف نشده است. تا 
زمان انتخابات بنده رئیس فدراسیون هستم.

اگر انتخابات به تعویق بیفتد آیا بازهم شما به انتخابات برخواهید 
گشت و برای ریاست ثبت نام خواهید کرد؟

ممکن اســت. بستگی دارد به درخواســتی که از من می شــود و قولی که برای 
حمایت خواهند داد.

الان شما از رفتن وزیر ورزش خوشحال می شوید یا از ماندنش؟
الان از ماندنش خوشحال می شوم چرا که باید تکلیف این اساسنامه مشخص 
شود. الان چند سال جنگیدیم تا تکلیف اساسنامه مشخص شود. به نظرم هر 
چه زودتر باید تکلیف این موضوع مشخص شود. الان احساس من این است که 
دیگر مشکلی با وزیر ندارم. مشکل الان من با اساسنامه و دولت است. چون الان 
نهادهای دیگری هستند که آمده اند در فوتبال دخالت می کنند. این نهادهایی 

که دارند دخالت می کنند می گویند این اساسنامه قانونی نیست.
از صحبــت های شــما اینطور برداشــت می شــود که تــا تکلیف 
اساسنامه با دولت مشخص نشــود این انتخابات برگزار نخواهد 

شد؟
اســتنباط و اعتقــاد من همین اســت. اگر بخواهیــم این رونــد را ادامه دهیم 
استخوان لای زخم گذاشته ایم. اگر تکلیف اساسنامه روشن شود رئیس بعدی 
هم تکلیف خودش را می داند. هشت سال است دارند می گویند این اساسنامه 
قانونی نیست. با این حال ما با همین اساســنامه پیش رفته ایم اما از این به بعد 

باید تکلیف روشن شود.
بعد از جلساتی که روز شنبه برگزار شد گفتند که فشارها کار خودش 
را کرد و کفاشیان کناره گیری کرد. این فشارها از طرف چه کسانی 

بود؟ آیا واقعا تحت فشار بودید؟
صدرصد. هم وزارت ورزش بود و هم نهادهای دیگر. این فشار فقط مربوط به روز 
شنبه نبود و شــنبه های زیادی این فشار وارد می شد که من نباشم. مدتهاست 

این فشار روی من بوده است. نزدیک انتخابات اما شدت بیشتری پیدا کرد.
در همین روزهای اخیر شما را به چند جلسه کشاندند؟

شاید پنج تا هفت جلسه رفتم.
چند تا با وزارت ورزش بود؟

یکی دو جلسه با وزارت ورزش بود و بقیه اش هم با جاهای دیگر بود.
اینکه عنوان شــده به خاطر این فشارها شما برای ثبت نام اقدام 

نکردید درست است؟
نمی توانم بگویم که به خاطر این فشارها بوده است که ثبت نام نکردم. من چهار 
سال پیش هم تحت این فشــارهای سنگین بودم اما آمدم ثبت نام کردم و رای 
آوردم. ولــی این دفعه دیگر خودم صلاح دیدم که دیگــر فایده ندارد با این همه 
فشــار و این همه هجمه کار را ادامه بدهم. اصلا به نفع فوتبال نیست. فوتبال 
مثل بچه ای می ماند که پدر و مادرش دعوا کنند و دودش به چشــم بچه برود. 
این بود که به نفع فوتبال دیدم که کنار بروم. شاید این روال بهتر شود، شاید هم 

من بروم همه چیز درست شود و من هم خوشحال می شوم.

خبر آخر

چهره روزاینستوگرافی

پنجمین دوره مسابقات اسکی 
دیپلماتیک با حضور دیپلمات ها، 
سفرای کشورهای مختلف، 
کارکنان سازمان  های بین المللی 
و خانواده هایشان در پیست بین 
المللی دیزین برگزار شد. در این 
مسابقات که در سه رده کودکان، 
زنان و مردان برگزار شد، در نهایت 
تیم اتریش موفق شد عنوان 
قهرمانی را به خود اختصاص دهد.
در این مسابقات بیش از ۶۱ اسکی 
باز از سفارت های آلمان، فرانسه، 
اتریش، اسلواکی، ژاپن، نیوزلند، 
ونزوئلا، بولیوی و مصر، سازمان 
ملل و سازمان صلیب سرخ جهانی 
حضور داشتند.

تیتر دو

با اعلام درگذشت رضا ابراهیمی :
قهرمانی تلخ بانک سرمایه 

در پی انصراف پیکان!
ســازمان لیگ برتر والیبال طی اطلاعیه ای باشگاه 
بانک ســرمایه را به عنوان قهرمان بیســت و نهمین 

دوره لیگ برتر والیبال معرفی کرد.
سازمان لیگ والیبال طی اطلاعیه اعلام کرد:

ضمن عرض تسلیت به خانواده بزرگ والیبال به علت 
درگذشت رضا ابراهیمی مربی و بازیکن سابق تیم ملی 
و تیم والیبال پیکان بدین وســیله به اطلاع می رساند 
صبح امروز باشــگاه فرهنگی ورزشی پیکان طی نامه 
ای انصراف خود را از حضور در فینال لیگ برتر که قرار 
بود ســاعت ۱۶ امروز در خانه والیبال تهران آغازشود، 
اعلام کرد.لذا با توجه به نبود زمان کافی برای برگزاری 
مســابقات در بعد از تعطیلات ســال نو و عدم امکان 
آماده نگه داشــتن بازیکنان در شــرایط مسابقه تا بعد 
از تعطیلات و همچنیــن آغاز اردوهای فشــرده تیم 
ملی از هشتم فروردین ماه جهت حضور در مسابقات 
انتخابی المپیک، بنابراین تیم بانک سرمایه به عنوان 
قهرمان و تیم پیکان به عنوان نایب قهرمان لیگ برتر 
والیبال ایران در سال ۱۳۹۴ معرفی می شوند.دبیرکل 
فدراسیون والیبال با اشــاره به انصراف باشگاه پیکان 
از حضــور در دیدار نهایی لیگ برتر والیبال که قرار بود 
امروز برگزار شود، گفت: امکان برگزاری این مسابقه در 
زمان دیگر وجود ندارد.وی به نامه مدیرعامل باشگاه 
پیکان تهران اشاره کرد و گفت: این باشگاه از حضور 
در مسابقه امروز )دوشنبه( انصراف داده است و گفته 
که این مسابقه بعد از تعطیلات نوروز برگزار شود که با 
توجه به اینکه اردوی فشرده تیم ملی از هشتم فروردین 
ماه آغاز می شود، امکان برگزاری دیدار نهایی در زمان 
دیگر امکان پذیر نیســت.دبیرکل فدراسیون والیبال 
تصریح کرد: فدراسیون قبلا نیز برای همکاری با دو 
باشگاه و حل مشــکلات بوجود آمده روش مسابقه را 
از پنج مسابقه به ســه بازی تغییر داد و با توجه به اینکه 
فردا سه شنبه تشییع زنده یاد رضا ابراهیمی برگزار می 
شود و روزهای پایانی هفته نیز مراسم های دیگر مانند 
سوم زنده یاد خواهد بود، دیگر امکان برگزاری مسابقه 
نیست.وی تاکید کرد: باید تیم ملی را برای منافع ملی 
آماده کنیم، کسب سهمیه المپیک موضوعی است که 
چهار سال روی آن برنامه ریزی شده است و نمی توان 

تشکیل اردوی تیم ملی را تغییر داد. 

نام پدر مهاجم تیم ملی 
ترکیه در فهرست قربانیان 

انفجار تروریستی 
پدر مهاجم ملی پوش باشــگاه گالاتاسرای در انفجار 
تروریســی اخیر پایتخــت ترکیه جان خود را از دســت 
داد.انفجار تروریستی روز یکشنبه شهر آنکارا که جان 
حداقل ۳۷ تــن را گرفت، جامعه فوتبال این کشــور و 
به خصوص اعضای باشــگاه گالاتاســرای را داغدار 
کرد، چــرا که پدر اومــوت بلوت، مهاجــم ملی پوش 
زردوقرمزپوشــان شهر اســتانبول هم جزو قربانیانی 
اســت که جان خود را در این حادثه از دســت داده  اند.
باشگاه گالاتاســرای با انتشار بیانیه ای اعلام کرد که 
پدر مهاجم ۳۲ ســاله این تیم کمــال بولوت، در یکی 
از دو انفجار تروریســتی که موجی از رعب و حشــت را 
در پایتخت ترکیه ایجاد کرد، کشــته شده است.ضربه 
روحی ســنگینی که به اعضای باشــگاه گالاتاسرای 
و مخصوصاً مهاجم ملی پوش این تیــم وارد آمده، در 
شــرایطی اســت که این تیم هفته آینده در خانه بازی 
حساســی برابر رقیب همشهری خود فنرباغچه دارد.
گالاتاســرای در حال حاضر با ۳۹ امتیاز در رده پنجم 
جدول رده بندی ســوپر لیگ ترکیه قرار دارد، در حالی 

که فنرباغچه ۵۹ امتیازی صدرنشین است.

 انتخابات فدراسیون 
به من مربوط نیست

سرمربی تیم ملی فوتبال ایران ضمن تاکید بر اینکه 
اردوی جدید فرصت مناســبی برای ارزیابی و بررسی 
بازیکنــان جوان تیــم خواهد بود گفــت: برنامه تیم 
ملی در اختیــار رئیس جدید خواهد بود. کارلوس کی 
روش پیش از آغاز اردوی جدید تیم ملی در پاســخ به 
این ســوال که دعوت از بازیکنان جوان لیگ همه را 
شگفت زده کرده اســت، گفت: ما بر اساس برنامه و 
نظراتی که داریم کار را جلو می بریم. البته با چالش ها 
و مشکلاتی روبه رو هستیم، مسابقات لیگ قهرمان 
آســیا و بازی بازیکنــان لژیونر ادامــه دارد. مطمئنا 
فرصت بســیار خوبی اســت که از نزدیک بازیکنان 
جوانی که در اختیار داریم را از نزدیک بررسی و مورد 
ارزیابی قرار دهیــم.وی افزود: در روز اول ســال نو 
وقفه یک روزه   اردو داریم و هفته آینده ۲۴ بازیکن به 
اردوی تیم ملی دعوت می شــوند.کی روش در پاسخ 
به این سوال که با توجه به بازسازی زمین کمپ، برای 
تمرینات چه زمینی را در نظــر گرفته اید، گفت: من 
راجع به اینگونه مسائل مطلع نیستم و دیگر دخالتی 
در اینطور مســائل دارم.   ماه ها پیش بود که دغدغه 
و مشــکلات پیش رو را با ریاست فدراسیون در میان 
گذاشتم و اکنون مطمئن نیســتم چه اتفاقی افتاده 
اســت.او در پاســخ به این ســوال که فرایند ثبت نام 
نامزدها در انتخابات فدراسیون فوتبال و موضوعات 
مطرح شده درباره کفاشیان تیم ملی را با توجه به دو 
بازی آینده با مشکل روبه رو نمی کند، گفت:من راجع 
به اینگونه مســائل مطلع نیســتم و دیگر دخالتي در 
اینطور مسائل ندارم.کی روش در پاسخ به این سوال 
که دربــاره آنالیزتــان از هند و عمــان بگویید اظهار 
کرد: ایــن دو بازی به دلیل اهمیت کســب امتیازها 
برای صعود به عنوان تیم نخســت بسیار مهم است. 
استراتژی ما برای کوتاه مدت این است که امتیازهای 
ایــن دو دیدار را بگیریــم و همچنین ایــن فرصت را 
به جوانانمان بدهیم که در آینــده بتوانند به تیم ملی 
خدمت کنند.وی افزود: تا زمانی که بنده مسوولیت را 
دارم طبق روال این چند سال استراتژیمان را پیش می 
بریم و بعد از این دو بازی نمی دانم چه اتفاقی می افتد.

ماشین دارم اما ترجیح می دهم با مترو به 
تمرین بروم

مدافع - هافبک تیم ملی فوتبال کشورمان گفت: آرزوی هر بازیکنی است که به تیم 
ملی دعوت شود و من برای رسیدن به این هدف 
تمــام تلاش خود را به کار گرفتم.وی افزود: 
من سعی کردم تمام تمرکزم روی تیمم باشد 
و تلاش کردم همه خواسته های کادر فنی 
پرســپولیس را اجرا کنم. طی این مدت نیز 
همه به من لطف داشتند و به غیر از فوتبال به 
چیز دیگری فکر نکرده و نمی کنم.انصاری 
در پاسخ به این پرسش که آیا همچنان با 
مترو در محل تمرین پرسپولیس و یا تیم 
ملی حضور پیدا می کند، تصریح کرد: 
من ماشین دارم، ولی ترجیح می دهم با 

مترو به محل تمرین تیم بروم.

انتخابات فدراسیون در گرو تصویب اساسنامه!
علی کفاشیان تلوحیاً وزارت ورزش را در عدم شرکتش در انتخابات فدراسیون مقصر دانست!

مهلت ثبت نام از نامزدهای انتخابات فدراسیون فوتبال در شرایطی شامگاه شنبه ۲۲ اسفندماه به پایان رسید که »علی کفاشیان« رئیس هشت ساله این فدراسیون برای حضور در دوره آینده ثبت نام نکرد. 
با این حال او یک روز پس از این اتفاق چراغ سبزی برای بازگشت نشان داد تا مشخص شود ماجرای کنار رفتن او از فوتبال به همین جا ختم نمی شود و اتفاقات جدیدی در راه است.علی کفاشیان در گفتگو 

با مهر به پرسش هایی در مورد دلایل ثبت نام نکردنش برای انتخابات فدراسیون فوتبال، فشارهایی که به وی وارد شد و جلساتی که روز شنبه داشت پاسخ داد. او البته از مسائل دیگری نیز پرده برداشت:

در نشست خبری قبل از بازی با پاختاکور ازبکستان در 
لیگ قهرمانان آســیا اظهار کرد: پاختاکور از تیم های 
ریشه دار ازبکستان است و در حال حاضر که دو هفته 
از لیگ ازبکستان سپری شــده است، در صدر جدول 
قرار دارد. طبیعتا ما در بازی فردا بازی سختی داریم و 
شــرایط جدول به گونه ای است که این بازی همانطور 
که بــرای پاختاکور مهم اســت بــرای ما نیــز اهمیت 
فراوانــی دارد.وی ادامــه داد: پاختاکور تیمی بســیار 
ســرعتی و قدرتی است و ما ســعی می کنیم تا در دیدار 
فردا ســرعت و فضا را از این تیم بگیریم. البته این تیم 
نقــاط ضعفی هم دارد که ما تلاش مــی کنیم تا از آنها 
نیز استفاده کرده و با امتیاز به تبریز بازگردیم.سرمربی 
تراکتورســازی تاکید کرد: در مجمــوع امیدوارم فردا 
هــر دو تیم یک بــازی خوب را بــه نمایــش بگذارند تا 
تماشاگران از دیدن آن لذت ببرند.وی در پاسخ به این 
ســوال که آیا تیمش در بازی فردا کــه یک بازی خارج 
از خانه اســت، بازی هجومی را در دستور کار قرار می 
دهد یا خیر، عنوان کرد: هر بازی شــرایط خاص خود 
را دارد. مثل بــازی با الجزیره، هــدف اول ما در بازی 
فــردا گل نخــوردن و به دنبال آن رســیدن بــه دروازه 
گر با امتیاز به تبریز  حریف و گلزنی اســت. معتقدم ما ا

بازگردیم اختلاف را حفــظ می کنیم و به صعود امیدوار 
می شــویم.قلعه نویی تقویم مســابقات لیگ قهرمانان 

آســیا را در علت عدم نتیجه گیــری تیم های ایرانی در 
سال های اخیر تاثیر گذار دانســته و خاطرنشان کرد: 
تقویم مســابقات لیگ قهرمانان آسیا ایرادهای زیادی 
دارد و تیــم های غرب آســیا بر خلاف تیم های شــرق 
این قاره، برای رســیدن به هدف شان در این مسابقات 
باید دو فصل بازی کنند.وی یادآور شد: من با تیم های 
ســپاهان و اســتقلال هم به جمع ۸ تیــم و ۴ تیم برتر 
مســابقات صعود کرده بــودم اما چون لیــگ ایران به 
پایان رســیده بود برای ادامه مسابقات باید با تیم جدید 
شــرکت می کردیم که این مســئله در عدم موفقیت ما 
نقش داشت.سرمربی تراکتورسازان در پاسخ به سوالی 
دیگر مبنی بر اینکه چــرا در بین بازیکنان خارجی خود 
گوســتو ســزار اســتفاده می کند، خاطرنشان  فقط از آ
کرد: ما به ترکیبی رســیده ایم که خوب نتیجه می گیرد 
و مطمئنــا وقتی یک مربی با ترکیبــی خوب نتیجه می 
گیرد، در بازی هــای بعدی نیز از همان ترکیب ایده آل 
خود اســتفاده می کند.وی اضافه کــرد: البته من دو 
مــاه پیش این تیم را تحویــل گرفته ام و در این مدت از 
کاردوسو نیز در ترکیب تیم خود اســتفاده می کنیم. از 
طرفــی دیگر نانگ تازه به تیم ما اضافه شــده اســت و 

هنوز با تیم هماهنگ نیست.

پاختاکور تیمی بسیار سرعتی و قدرتی است

ورزش


